



Memorandum **IBL Exhibition and Presentations**

The School will be hosting its first IBL Project Exhibition and Presentation at the classrooms on the coming Thursday. Works of all grades will be displayed and presented by all students.

Date and time for the exhibition and presentations are as follows:

Date: 9th January 2020 (Thursday)

Time: 9:00 am to 12:00 noon

The schedule of presentations is uploaded on the School website. Parents are cordially invited to visit the exhibition to give support and encouragement to our young researchers and presenters who have worked very hard on their projects.

※ **All students should arrive at the School at 8:10 am and will be released after lunch at 1:30 pm.** School bus will depart at the same time.

備忘 **專題探究研習展**

本年度第一次專題探究研習展將於本星期四假學校各班課室進行，各班學生將於不同時段為家長講解各專題研習內容及製作歷程。

展覽日期及時間：

日期：二〇二〇年一月九日（星期四）

時間：上午九時至正午十二時

各班學生之講解時間表已上載於學校網頁內，歡迎家長蒞臨參觀，給予貴子弟支持和鼓勵。

※ 當天所有學生回校時間為 8:10 am，放學時間為午飯後 1:30 pm，校車同時開出。